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Abstract (en)
The machine has a flat press (2), a die table (3) and a tool plate (4). It also has at least one film track (6) which is fed from a supply roller (7) via the
die table to a film wind up device (8). The device has at least one film loop store (10) with a differential pressure device (30) for forming a film loop
(12) before the press by means of an air pressure difference (DP) exerted on the film track. A film advancing device (24) is provided on one side of
the press and a tensioning device (25) for stretching the film track is provided on the other side. The machine also has a control (52) for the loop
formation and film advancing to the embossing site, corresponding to the press cycle. The controller holds the film track still on the die table during
the printing phase and advances it to the next embossing position in the non-printing phase. The difference in speed between the advancing speed
at the embossing position and the track speed at the roller is equalised by appropriate increasing and reducing of the loops.

Abstract (de)
Die Flach-Prägedruckmaschine für ein zu beprägendes Flachmaterial (5) mit Flach-Presse (2), Prägetisch (3) und Werkzeugplatte (4) und
mindestens einer Folienbahn (6) weist Folienschlaufenspeicher (10, 20) mit einer Differenzdruckvorrichtung (30) zur Formung einer Folienschlaufe
(12) mittels einer auf die Folienbahn ausgeübten Luftdruckdifferenz auf. Mit einer Folienvorschubeinrichtung (24) und einer Spanneinrichtung (25)
je auf einer Seite der Flachpresse und einer dem Pressenzyklus entsprechenden Steuerung (52) des Folienvorschubs wird die Folienbahn während
der Druckphase (TP) auf dem Prägetisch (3) stillgehalten und während der drucklosen Phase in die nächste Prägeposition vorgezogen und es
werden Geschwindigkeitsunterschiede zwischen Vorschubgeschwindigkeit VV am Prägeort und Bahngeschwindigkeit V7 an der Abwickelrolle bzw.
an der Abführeinrichtung V8 durch entsprechende Vergrösserung und Verkleinerung der Schlaufen (L1, L2) in den Folienspeichern ausgeglichen.
Dies ermöglicht hohe Prägegeschwindigkeiten bei bester Qualität. <IMAGE>
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